



香港新一代文化協會

HONG KONG NEW GENERATION CULTURAL ASSOCIATION

香港銅鑼灣道 19-23 號建康大廈 13 字樓
Tel: 2576 4642 Fax: 2895 5004

13/F Professional Bldg 19-23 Tung Lo Wan Rd Hong Kong

E-mail: newgen@newgen.org.hk

Homepage: www.newgen.org.hk

公共性質慈善機構，創立於 1974 年，是一間教育培訓機構。Founded in 1974, HKNGCA is a charitable organization for cultivation & education.

榮譽顧問

Honorary Advisors

葉玉如教授
Prof. Nancy Yuk-Yu IP, SBS, MH, JP

李樂詩博士
Dr. Rebecca, Lee Lok-sze, MH

林群聲教授
Prof. Paul Lam Kwan-sing, SBS, JP

段崇智教授
Prof. Rocky S. Tuan

張仁良教授
Prof. Stephen Y. L. Cheung, BBS, JP

張翔教授
Prof. Xiang Zhang, JP

郭位教授
Prof. Kuo Way, JP

麥美娟局長
Ms. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP

楊潤雄局長
Mr. Kevin Yeung Yun-hung, GBS, JP

蔡若蓮局長
Dr. Choi Yuk-lin, JP

滕錦光教授
Prof. Jin-guang Teng

鄭國漢教授
Prof. Cheng Leonard K, BBS, JP

衛炳江教授
Prof. Alexander Ping-kong Wai

鍾志平博士
Dr. Roy Chung Chi-ping, GBS, JP

董事會

Board of Directors

主席：鄭利明博士
Chairman: Dr. Cheng Lee-ming

副主席：楊漢權先生
Vice-Chairman: Mr. Yeung Hon-kuen

董事：林曉茹博士
Members: Dr. Lam Hiu-yu

何家舜先生
Mr. Ho Ka-shun

翁建霖教授
Prof. Yung, Ken Kin-lam

陳易希先生, BBS
Mr. Chan Yik-hei, BBS

黃志明先生
Mr. Wong Chi-ming

廖滿珊女士
Ms. Liu Moon-shan

楊煒凱先生
Mr. Stanley Yeung

楊文德博士
Dr. Yeung Man-tak

譚國偉博士
Dr. Tam Kwok-wai

總幹事

Executive Director

蘇祉祺博士, BBS, MH, JP
Dr. So Chi-ki, BBS, MH, JP

科學創意中心總監

SIC Director

鄧永康先生
Mr. Tang Wing Hong

創新及創業中心總監

IEC Director

林浩淇女士
Ms. Lam Ho-ki

Dear Dean/ Faculty Head,

Invitation in promoting the 9th Hong Kong University Student Innovation and Entrepreneurship Competition (Bridged to various National Competitions)

Greetings from Hong Kong New Generation Cultural Association! We are grateful that your institute continues to support our captioned competition as a co-organizer.

Established in 1974, Hong Kong New Generation Cultural Association (HKNGCA) is a government-recognized charitable organization. Since our establishment, we have been upholding the values of "Vision, Innovation, Erudition and Responsibility" and committed to nurturing young talents. We offer services and programs for students and teachers in Hong Kong in a wide variety of areas, including science and innovation education, liberal education, national education, leadership training, teachers' support, civic education, and innovation and entrepreneurial support.

In our 9th annual competition, the winning innovation projects will continue to represent Hong Kong in **the "Challenge Cup" National College Students' Extracurricular Academic Science and Technology Contest** which is recognized as the "China youth innovation and entrepreneurship Olympic" while the winning entrepreneurship projects will enter the **China International College Students' "Internet +" Innovation and Entrepreneurship Competition and/or the "Challenge Cup" China College Students' Entrepreneurship Competition**, which are known as "the best and biggest roadshow platform worldwide" and the "the biggest platform of Chinese young entrepreneurs" respectively.

The 9th Hong Kong University Student Innovation & Entrepreneurship Competition

Deadlines : Application Deadline : **31st Mar 2023 (Fri)**
Project Submission Deadline : **20th Apr 2023 (Thu)**

Categories : (I) **Innovation Category** (Research Thesis/ Invention);
(1) Life Sciences/ (2) Energy, Environmental and Chemical Engineering/ (3) Information technology/ (4) Mathematics and Physics/ Mechanics and Control Systems
(II) **Entrepreneurship Category** (1) Entrepreneurship Proposal/ (2) Startup/ (3) Social Enterprise/ Cultural & Creative Services)- (2) & (3) welcome cooperative projects of teaching staff and students

Website : www.hkchallengeplus.com (Details & Application)

Inspiring your students and promoting their all-rounded development have always been part of the mission of your department. We cordially invite you to recommend your students to join this competition to provide them with a platform for academic exchange as well as a golden opportunity to thrive and bring honor to your institute and Hong Kong.

Should you or designated department have any enquiries, please feel free to reach Ms. Jody Li/ Ms. Hoki Lam by 2528 1993 or by email (iec@newgen.org.hk).



Yours faithfully,
HKNGCA Innovation & Entrepreneurship Centre



香港新一代文化協會

HONG KONG NEW GENERATION CULTURAL ASSOCIATION

香港銅鑼灣道 19-23 號建康大廈 13 字樓
Tel: 2576 4642 Fax: 2895 5004

13/F Professional Bldg 19-23 Tung Lo Wan Rd Hong Kong
E-mail: newgen@newgen.org.hk

Homepage: www.newgen.org.hk

公共性質慈善機構，創立於 1974 年，是一間教育培訓機構。Founded in 1974, HKNGCA is a charitable organization for cultivation & education.

榮譽顧問

Honorary Advisors

葉玉如教授
Prof. Nancy Yuk-Yu IP, SBS, MH, JP
李樂詩博士
Dr. Rebecca, Lee Lok-sze, MH
林群聲教授
Prof. Paul Lam Kwan-sing, SBS, JP
段崇智教授
Prof. Rocky S. Tuan
張仁良教授
Prof. Stephen Y. L. Cheung, BBS, JP
張翔教授
Prof. Xiang Zhang, JP
郭位教授
Prof. Kuo Way, JP
麥美娟局長
Ms. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP
楊潤雄局長
Mr. Kevin Yeung Yun-hung, GBS, JP
蔡若蓮局長
Dr. Choi Yuk-lin, JP
滕錦光教授
Prof. Jin-guang Teng
鄭國漢教授
Prof. Cheng Leonard K, BBS, JP
衛炳江教授
Prof. Alexander Ping-kong Wai
鍾志平博士
Dr. Roy Chung Chi-ping, GBS, JP

董事會

Board of Directors

主席：鄭利明博士
Chairman: Dr. Cheng Lee-ming
副主席：楊漢權先生
Vice-Chairman: Mr. Yeung Hon-kuen
董事：林曉茹博士
Members: Dr. Lam Hiu-yu
何家舜先生
Mr. Ho Ka-shun
翁建霖教授
Prof. Yung, Ken Kin-lam
陳易希先生, BBS
Mr. Chan Yik-hei, BBS
黃志明先生
Mr. Wong Chi-ming
廖滿珊女士
Ms. Liu Moon-shan
楊煒凱先生
Mr. Stanley Yeung
楊文德博士
Dr. Yeung Man-tak
譚國偉博士
Dr. Tam Kwok-wai

總幹事

Executive Director

蘇祉祺博士, BBS, MH, JP
Dr. So Chi-ki, BBS, MH, JP

科學創意中心總監

SIC Director

鄧永康先生
Mr. Tang Wing Hong

創新及創業中心總監

IEC Director

林浩淇女士
Ms. Lam Ho-ki

致院長/系主任：

誠邀 閣下推薦 貴院系學生參與 「第 9 屆香港大學生創新及創業大賽」 (銜接「挑戰杯」及中國國際「互聯網+」國家級賽事)

首先，謹代表香港新一代文化協會同仁向 閣下問安，並感謝 貴校樂意成為上述大賽之協辦機構！

香港新一代文化協會是一間教育培訓機構，亦是政府認可的公共性質慈善機構，創立於 1974 年。我們一直秉承創會宗旨，以「視野、創新、博識、承擔」作為培育人才的目標，致力為前線教師及青年學生提供最適切的活動和服務，工作範疇包括：科普創意、STEAM 教育、國情教育、教師支援、創新創業、領袖培訓等。

上述賽事今年將踏入第 9 屆，本港獲獎之創新項目將繼續銜接素有「中國青年創科技的奧林匹克」美譽之「挑戰杯」全國大學生課外學術科技作品競賽；而獲獎之創業項目將有機會銜接被譽為「全球最大最好的路演平台」之中國國際「互聯網+」大學生創新創業大賽，及「中國青年創業最大平台」之「挑戰杯」中國大學生創業計劃競賽。有關大賽詳情，請參看隨附之海報及單張。

「第 9 屆香港大學生創新及創業大賽」

截止日期	截止報名：2023 年 3 月 31 日(五) 截止遞交作品：2023 年 4 月 20 日(四)
參賽項目	(I) 創新項目(科學論文/創新發明) (①生命科學/②能源環境化工/③資訊技術/④數理機械) (II) 創業項目(①創業計劃/②初創企業/③社企/文創)- ②③歡迎師生共創項目 內容可包括：先進製造 / 資訊技術 / 現代農業 / 社企或文化創意等範疇
大賽網址	www.hkchallengeplus.com (詳情及網上報名)

素仰 閣下一向十分重視提升學生的質素，鼓勵學生發展多元能力和裝備自己，本會誠邀 閣下推薦院系內之師生參加是項極具意義的大賽，讓他們有機會一展所長，自我增值，並有機會與來自全國各地的創新創業精英切磋交流，為院校和香港爭光。

如有任何查詢，亦歡迎致電 25281993 與本會李小姐/林小姐聯絡，或電郵至 iec@newgen.org.hk 查詢。順頌

祺安



香港新一代文化協會創新及創業中心 謹啟